



## 06Days 05Nights Hanoi / Ho Chi Minh Twin City Tour 6 天 5 晚河内/胡志明双城游

### Day 01 KUALA LUMPUR – HO CHI MINH – HANOI

(D)

Welcome by our guide and driver at Noi Bai airport. Upon arrival check onto hotel for at leisure. Evening: Enjoy the watery puppet show which reflects the typical scenery of Vietnamese daily life.

抵达后，导游和司机在尔努瓦白机场等候。抵达后送往酒店的休息。夜间：观赏水木偶剧，您将会发现这反映了典型的风景越南日常生活。

### Day 02 HANOI – HALONG

(B/L/D)

After breakfast, take the city tour of the capital for visiting the complex of Ho Chi Minh such as the Mausoleum, house on stilt, one Pillar pagoda, Temple of Literature, the first university in Viet Nam PM. Depart for Halong Bay, check into hotel on arrival

早餐后，游览胡志明如陵，一个支柱佛塔，寺院的文学，第一所大学。后前往下龙湾，抵达后入住酒店。

### Day 03 HALONG – HANOI

(B/L/D)

After breakfast, take the boat ([Huong Hai boat](#)) trip for the cruise on the Ha Long Bay, the World Natural Heritage. 4 hours trip brings you through thousands of islets, some wonderful grottos and caves. Pass by Dinh Huong Island, Ga Choi island, Dog Island, Sail Island, Tortoise Island, Trinh Nu Cave, Sung Sot Cave and swim at Titov beach. Lunch on the boat. Drive back to Hanoi. Arrive in Hanoi, enjoy cycle ride around 36 ancient streets and Hoan Kiem Lake, Ngoc Son Temple, Quan Thanh Temple then free for shopping

早餐后，乘搭（香海船）前往世界自然遗产的下龙湾。4小时行程为您带来通过数以千计的小岛组成，一些优秀的石窟和洞穴。经过定省香岛，镞崔岛屿，狗岛，赛欧岛，龟岛，郑女洞，宋索洞穴和游泳蒂托夫海滩。午餐在船上。驱动回到河内。到达河内，前往36乘古老的街道，还剑湖，玉子寺，泉清寺然后购物。

**Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd  
(KKKP-5675) (Co.828130-P)**

52 A-2 Jalan Metro Pudu,  
Fraser Business Park Off Jalan Yew,  
55100 Kuala Lumpur

**Tel : 03 – 9222 6020 / 6021      Fax: 03 – 9222 6023**

**Day 04 HANOI – HO CHI MINH****(B/L/D)**

After breakfast, fly to Ho Chi Minh City via **(VN215 1030 1230)** Upon arrival, proceed for Ho Chi Minh City tour covering Thien Hau Temple and Cholon – the city's China Town, Reunification the Independence Palace, Palace which used to be the former headquarter of Saigon government (from 1954 – 1974), Notre Dame Cathedral, Post Office, Opera House, the building of City People's Committee. Evening: Enjoy Saigon River Cruise with Vietnamese traditional music & show.

早餐后，前往胡志明市（VN215 1030-1230）抵达后，前往胡志明市参观涵盖承天庙和 Cholon –唐人街，团聚的独立宫，宫殿曾经是总部胡志明市前政府（从 1954 年至 1974 年），巴黎圣母院大教堂，邮政局，歌剧院，建立市人民委员会。夜间：欣赏西贡游船与越南的传统音乐与表演。

**Day 05 HO CHI MINH - CU CHI TUNNEL****(B/L/D)**

After breakfast, Depart for Cu Chi Tunnels. On arrival, take a short rest to regard the document film about Cu Chi in war time. Crawl into a short section of the 250 km tunnel complex to learn about the suffering of undaunted guerrillas during 30 years of two resistances against French and American. Discover the system of crawling city underground. Free for shopping at Ben Thanh market and show you the best areas for elegant clothing, t-shirts, DVD's, CD's, bags, shoes and jewellery and Muslim shopping

早餐后，前往铜池隧道。到达目的地后，作短暂休息拍摄在战争时期的铜迟浩田。后爬进 250 公里隧道，了解大无畏游击队在 30 年期间对抗法国和美国。在战争期间游击队一直城市地下爬行。后前往 Ben Thanh 市场购物，这里是最佳选购服装，T 恤，DVD，手袋，鞋，珠宝首饰和穆斯林的地区。

**Day 06 HO CHI MINH – KUALA LUMPUR****(B)**

After breakfast free for relax or shopping until transfer to airport for flight departure.

早餐后自由活动直到送往机场飞返吉隆坡。

**Package includes:**

- |                                                                                                                                                                                                                                                                    |
|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <ul style="list-style-type: none"><li>- 2ways Vietnam Airline ticket to Vietnam</li><li>- Airport taxes, fuel surcharge (subject to change)</li><li>- Meal as per itinerary</li><li>- 5nights hotel accommodation</li><li>- Tipping for guide and driver</li></ul> |
|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|

**\*\*以上行程只供参考，一切视当地旅社行程为准\*\***

**\*\*Above itinerary for information only. Final & confirmation subject to change base on local ground arrangement\*\***

**Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd  
(KKKP-5675) (Co.828130-P)**

52 A-2 Jalan Metro Pudu,  
Fraser Business Park Off Jalan Yew,  
55100 Kuala Lumpur

**Tel : 03 – 9222 6020 / 6021      Fax: 03 – 9222 6023**